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1. TERTIALRAPPORT 2013  

 

Vedtak i Formannskapet: 

 
1. 1. Tertialrapport 2013 tas til orientering 

2. Behov for justeringer av driftsbudsjettet: 

a. SLT- koordinator er organisatorisk flyttet fra rammeområde 4 (helse og 

omsorg) til rammeområde 3 (oppvekst og kultur). 518.574 kr flyttes fra 

rammeområde 4 til rammeområde 3.  

b. Ett merkantilt årsverk er organisatorisk flyttet fra rammeområde 2 (adm 

støtteenheter og fellesutg) til rammeområde 5 (tekniske områder). 500.492 kr 

flyttes fra rammeområde 2 til rammeområde 5. 

c. En negativ avsetning i forbindelse med bygging av budsjett 2013 skulle vært 

lagt på rammeområde 7 (avsetninger og overføringer) men ble feilaktig lagt på 

rammeområde 1 (rådmann, strategiske tiltak). –2.000.000 kr flyttes fra 

rammeområde 1 til rammeområde 7. 

3. Behov for justeringer av investeringsbudsjettet: 

a. Monserud renseanlegg:  

-Omdisponering av ubrukt bevilgning på 15.446.705 kr til følgende prosjekter: 

-Ombygging av mottakslager for slam med fordrøyningsbasseng, 2.000.000 kr 

-Prosjektering av utvidelse av Monserud renseanlegg, 500.000 kr 

-Prosjektering renseanlegg Nes i Ådal, 700.000 kr 

-Redusert bruk av lånemidler 2013, 12.246.705 kr. Disse lånemidlene brukes i  

2014 og 2015 til prosjektering av utvidelse Monserud renseanlegg (1.500.000 

kr), kommunal andel av VA- kostnader ved utbygging Brutorget (2.000.000 

kr), kommunal andel av VA- kostnader ved utbygging Øyaområdet (4.000.000 

kr) og fellesprosjekter VA Industrigata (4.746.705 kr) 

b. Hovedplan vann og avløp: 

Det flyttes 1.050.000 kr fra hovedplan vann og 750.000 kr fra hovedplan avløp 

for å dekke prosjekt sanering Nymoen – Hen med 1.500.000 kr og prosjekt 

Sokna vannverk – prosjektering med 300.000 kr 

 

 
 

Behandling i Formannskapet 04.06.2013: 

 

Ordfører foreslo voteringsrekkefølge som ble enstemmig vedtatt. 

 

Avstemming: 

 

Rådmannens forslag ble enstemmig vedtatt som formannskapets innstilling til 

kommunestyret. 



 

 

Ordfører foreslo voteringsrekkefølge som ble enstemmig vedtatt. 

 

Avstemming: 


